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DAGELIJKS BESTUUR:

Voorzitter / Instructiecoördinator
	 Jan	te	Loo,	 033	-	4950485,	Grienden	16,	3831	HR	Leusden
	 	 e-mail: jteloo@zonnet.nl

Secretaris / Redactie
	 Wim	H.	Sanjee,	 030	-	6958845,	Oude	Arnhemseweg	226,	3705	BH	Zeist
  e-mail: w.sanjee@casema.nl

Penningmeester
	 Henk	J.	Rutgers,	 035	-	6409786,	Pr.	Christinalaan	11,	3761	BP	Soest
  e-mail: h.rutgers8@kpnplanet.nl

ALGEMEEN BESTUUR:

ITC, Internet en clubcontacten
	 Wytse	Benedictus	 06	-	42735532,	Jacob	Catslaan	25,	3705	BN	Zeist
  e-mail: wytse@nij.nu

Modelkeuring/Technische zaken
	 Kees	van	Essen	 030	-	6918123,				Frank	Mulderij,	033	-	4722099.
	 Reserve:	Franc	Boogmans,	033	-	4940712

De

J A A R G A N G  3 4  -  U I T G AV E  5  -  N O V E M B E R  -  2 011

DE	VERENIGING	IS	OPGERICHT	OP	17	FEBRUARI	1977	EN	IS	AANGESLOTEN	
BIJ	DE	KNVvL	ONDER	NUMMER	4438.

Voordat u gaat vliegen moet u zich op de hoogte te stellen van eventuele restricties!      

Antwoordtelefoon 06 17 080 225 en spreek je naam in!

Redactie: w.sanjee@casema.nl      Gironummer van de vereniging: 3771886.

WEBSITE VAN DE CLUB:  www.mvcdevri jevogels .nl
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Enquete helivliegen
Zoals	gemeld	in	ons	vorige	clubblad	is	
de	enquête	ronde,	om	te	komen	tot	he-
licopter	vliegers	binnen	onze	vereniging,	
afgewerkt.	Er	hebben	27	leden	gestemd.	
De	door	onze	secretaris	opgestelde	
uitslag	treft	u	elders	in	dit	clubblad	aan.	
Als	gevolg	van	het	resultaat	zijn	we	nu	
bezig	met	het	creëren	van	een	apart	heli-
lesveldje.	We	hebben	in	eerste	instantie	
contact	opgenomen	met	de	milieuafde-
ling	van	de	Dienst	Vastgoed	van	defensie	
om	een	positief	advies	te	krijgen.	Ons	
eerste	voorstel	(idee	van	Patrick	Kok)	is	
afgewezen,	teveel	schade	aan	de	natuur	
en	vooral	mogelijke	vernietiging	van	een	
stukje	leefgebied	van	de	zandhagedis-
sen.	We	zijn	er	ondertussen	al	wel	achter	
gekomen	dat	deze	dieren	heilig	zijn	voor	
de	milieumensen.	We	gaan	echter	door	
en	hebben	afspraken	om	daadwerkelijk	
naar	ons	veld	te	komen	om	te	zien	wat	
mogelijk	is.	Als	we	van	milieu	een	positief	
advies	krijgen	moeten	we	daarna	weer	
de	administratieve	procedure	in	met	be-
trekking	tot	het	veldcontract.	Ik	hoef	u	niet	
te	vertellen	hoe	moeilijk	een	en	ander	
verloopt	en	hoeveel	tijd	er	in	gaat	zitten!	

Het clubhuis
Zoals	bekend	is	er	nu	officieel	bericht	
van	defensie	dat	wij	ons	clubhuis	dienen	
te	verlaten	uiterlijk	op	1	juni	2012.	Dankzij	

de	enorme	inspanning	van	onze	
penningmeester	(Henk,	namens	
alle	leden	bedankt)	hebben	we	
een	goed	alternatief	gevonden	(het	
beste	uit	de	aanbiedingen	van	de	
gemeente	Soest).	Er	is	een	spe-
ciale	ledenvergadering	gehouden	
waarvan	u	het	verslag	elders	in	dit	
blad	zult	aantreffen.	De	gemeente	
Soest	is	ondertussen	gevraagd	
om	een	contract	op	te	stellen	met	
als	ingangsdatum	1	januari	2012	
zodat	we	voldoende	tijd	hebben	
om	te	verhuizen	met	alle	daarbij	
optredende	rompslomp.	Onze	pen-
ningmeester	Henk	Rutgers	heeft	
de	taak	van	verhuiscoördinator	op	
zich	genomen	in	samenwerking	
met	Frank	Mulderij	waarvoor	onze	
dank.	De	eventuele	mogelijkheden	
een	vervangende	ruimte	te	vinden	
bij	defensie	verlopen	moeizaam.	
We	hebben	uitgebreide	motivatie	
gezonden	aan	het	verantwoordelijk-
heidsgebied	van	Camp	New	Am-
sterdam.	Recentelijk	kregen	we	van	
de	verantwoordelijke	het	antwoord:	
”Helaas	moet	ik	u	mededelen	dat	
er	binnen	het	verzorgingsgebied	
CNA	geen	mogelijkheden	zijn.”	Al	
met	al	erg	ontmoedigend.	Zoals	de	
zaken	er	nu	voorstaan	hebben	we	

Het is november, het einde 
van 2011 komt al weer in 
zicht. De data voor het ma-
ken van de Kerststukjes en de 
Nieuwjaarsreceptie zijn al weer 
overlegd met onze evenementen 
coördinator Frank Mulderij. We 
hebben, na de slechte zomer, in 
het najaar gelukkig nog een flink 
aantal mooie vliegweekeinden 
gehad waar veel leden gebruik 
van hebben gemaakt. Er zijn twee 
bestuursvergaderingen geweest 
n.l. op 3 oktober en 31 oktober j.l. 
alsmede een bijzondere leden-
vergadering op 25 oktober. Er 
waren vele belangrijke zaken te 
behandelen waarvan ik in het kort 
verslag zal doen.

Ons vliegterrein
Het	veld	ziet	er	schitterend	uit,	is	recen-
telijk	opnieuw	bemest	en	is	soms,	door	
de	dichte	begroeiing	van	het	gras,	best	
lastig	om	te	starten.	Onze	inspanningen	
van	de	afgelopen	anderhalf	jaar	hebben	
er	uiteindelijk	toe	geleid	dat	we	schriftelijk	
bericht	hebben	gekregen	van	defensie	
“dat	de	Modelvliegclub	“de	Vrije	Vogels”	
het	medegebruik	van	het	veld	op	de	
Leusderhei	kan	voortzetten	mits	er	vol-
doende	waarborg	is	voor	de	veiligheid	
van	de	clubleden”.	Er	loopt	een	verzoek	
om	een	contract	op	te	stellen	voor	2011	
en	ook	vast	voor	2012.	Gezien	de	huidige	
situatie	bij	defensie	kan	het	nog	wel	even	
duren	voordat	de	administratieve	hande-
lingen	zijn	afgerond.	Ook	hebben	we	nog	
steeds	geen	definitief	bericht	of	er	wel	
of	niet	een	explosieven	onderzoek	moet	
plaatsvinden.	Maar	het	belangrijkste	is	
dat	we	mogen	blijven	vliegen	en	voor	de	
rest	is	geduld	een	schone	zaak	zullen	we	
maar	zeggen!	

Brevetten
Op	het	gebied	van	de	instructie	cöordi-
natie	valt	te	melden	dat	de	heren	Patrick	
Scheggetman	en	Gerard	Mooy	het	vei-
ligheidsbrevet	motorvliegen	A	hebben	
behaald.	Beide	heren	zijn	ondertussen	al	
volop	“vrij”	aan	het	vliegen!	Heren	gefeli-
citeerd,	de	tractatie	smaakte	prima!.	

Het 
bestuur en de bestuursvergaderingen

November	2011

▼
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Van het bestuur

Contributie 2012
Langdurig	hebben	we	vergaderd	over	de	
financiën	en	met	name	de	contributie.	
Zoals	besproken	tijdens	de	Algemene	
Ledenvergadering	in	het	voorjaar	is	er	
een	wijziging	gekomen	in	het	tijdstip	van	
inning	doordat	de	KNVvL	de	registratie	
(en	dus	ook	de	betaling	van	de	vereni-
gingen)	wil	ontvangen	vóór	31	december	
2011	wat	betekend	dat	wij	e.e.a.	moeten	
afronden	vóór	1	december	2011.	Door	
alle	drukke	werkzaamheden	binnen	het	
bestuur	rond	het	clubhuis	en	het	veld	
heeft	het	rondzenden	van	de	facturen	
vertraging	opgelopen	waarvoor	onze	
excuses.	Mocht	de	betaling	van	de	con-
tributie	op	een	dergelijke	korte	termijn	
voor	u	een	probleem	opleveren	dan	kunt	
u	contact	opnemen	met	Henk	Rutgers	
(penningmeester).	Elders	in	dit	clubblad	
vindt	u	van	hem	een	motivatie	van	het	
hoe	en	waarom.	
Als	wij	onjuiste	gegevens	sturen	aan	de	
KNVvL	dan	gaat	dit	onze	vereniging	een	
hoop	geld	kosten	en	dat	is	zonde,	kun-
nen	we	beter	ergens	anders	aan	beste-
den.	

De	volgende	bestuursvergadering	is	op	
12	december	2011.	Mocht	u	nog	ideeën,	
voorstellen	of	vragen	hebben,	neem	con-
tact	op	met	een	van	de	bestuursleden	en	
wij	behandelen	het	in	de	vergadering.	

Jan te Loo, voorzitter. 

besloten	om	defensie	maar	te	laten	
rusten	tenzij	er	zich	nog	een	gele-
genheid	voordoet	en	verder	te	gaan	
met	Kerklaan	4!	

Militaire Luchtvaart Museum
De	modelbouwtentoonstelling	in	het	
Militaire	Luchtvaart	Museum	is	ook	
dit	jaar	weer	een	succes	geweest.	
Nog	meer	bezoekers	als	in	2010	
(het	juiste	aantal	hebben	we	nog	
niet	doorgekregen).	Onze	stand	was	
voor	het	eerst	uitgebreid	met	heli’s	
en	voortdurend	bemand	met	en-
thousiaste	leden.	Veel	belangstelling	
natuurlijk	voor	de	flight	simulatie	(we	
kunnen	voor	onze	reclame	voor	Real	
Flight	wel	provisie	gaan	vragen).	Nu	
maar	hopen	dat	de	uitgedeelde	in-
schrijvingsformulieren	voor	de	Vrije	
Vogels	ook	daadwerkelijk	resultaat	
gaan	opleveren.	Alle	leden	die	daad-
werkelijk	hebben	medegewerkt	aan	
het	welslagen	van	onze	stand,	harte-
lijk	bedankt.	

Website
Onze	website	wordt	steeds	vaker	
bezocht.	Kort	geleden	kwam	er	zelfs	
een	verzoek	binnen	van	de	ver-
eniging	van	slijters	om	tijdens	een	
happening	een	stukje	van	een	grote	
legpuzzle	binnen	te	vliegen.	Helaas	
konden	we	daaraan,	gezien	de	mo-
gelijke	gevaren,	geen	gehoor	aan	
geven.	

Vervolg

❚

Zaagje verkeerd!
Nog	maar	eens	een	tip,	iets	wat	
iedereen	wel	weet	maar	wat	ik	van-
middag	bemerkte	en	waarvan	ik	
dacht:	hm.	toch	handig…!

Als	je	met	een	beugelzaagje	tracht	
een	dun	koperbuisje	door	te	zagen	
haakt	dat	en	wil	dat	niet.	Zet	het	
zaagje	gewoon	met	de	tandjes	naar	
achteren,	verkeerd	om	dus,	en	zie,	

het	zagen	gaat	als	een	fluitje	van	
een	cent!	

Nog een tipje
Oudere,	wat	dikkere	secondenlijm	
kun	je	tot	het	laatste	restje	gebruiken	
als	je	hem	verdund	met	wat	ace-
ton.	Ook	de	nagellakremover	van	je	
vriendin	werkt	prima.	
Scheutje	toevoegen,	schudden,	klaar.	
Het	lijmt	wat	traag,	maar	werkt	wel!	

tips trucs&

Krimpfolie
Ergens	op	een	website	gezien,	uitgeprobeerd	en	uitermate	tevreden.	Even	een	
accupakketje	maken	en	jawel,	geen	juiste	afmeting	voorradig,	alleen	de	hele	
grote	types.	Geen	nood,	knip	de	juiste	lengte	af,	in	de	lengte	doorknippen	om	
het	accupakket	vouwen	met	een	overlap	van	1	cm	en	het	overtollige	afknip-
pen.		De	overlap	ontvetten	en	met	secondelijm	fixeren.	Na	het	drogen	kan	
gewoon	gekrompen	worden.	Een	extra	tip:	gebruik	brede	elastieken	(zie	foto)	
over	de	toegevouwen	uiteinden,	daarna	krimpen.	Het	resultaat	is	verbluffend.
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035-6238010

Het	einde	van	het	jaar	is	weer	in	het	
zicht.	Dit	geeft	weer	werk	voor	de	
penningmeester	om	de	ledenlijst	
geheel	na	te	lopen	en	de	leden	die	
hebben	opgezegd,	af	te	voeren	en	
nieuwe	leden	in	te	schrijven.	Uit	deze	
lijst	wordt	de	contributielijst	samen-
gesteld	(zie	bijlage).
In	de	kolom	“totaal”	is	het	verschul-
digde	bedrag	vermeld,	dat	door	
ieder	lid	moet	worden	overgemaakt	
vóór 1 december 2011	op	giroreke-
ning	3771886	onder	vermelding	van	
MVC	De	Vrije	Vogels	en	uw	SO	num-
mer.	Separaat	ontvangt	u	ook	een	
factuur	van	de	MVC	De	Vrije	Vogels	
waarop	het	bedrag	staat	vermeld	
voor	de	contributie	2012.

Door	de	drukke	werkzaamheden	
vanwege	ontwikkelingen	met	ons	
nieuwe	onderkomen	op	de	Kerklaan	
in	Soesterberg	zijn	wij	later	met	ons	
verzoek	tot	versnelde	contributie-
betaling	2012	als	wij	afgesproken	
hebben	tijdens	de	laatste	Algemene	
Ledenvergadering.	Hiervoor	onze	
excuses.	

EERDERE BETALING 
CONTRIBUTIE 2012

De	reden	dat	wij	de	contributie	eerder 
dan in voorgaande jaren	moeten	in-
nen,	ligt	in	het	feit	dat	de	KNVvL	de	le-
den	die	niet	uitgeschreven	zijn	vóór	31	
december	van	het	lopend	kalenderjaar	
(2011),	doorbelast	aan	onze	vereniging	
voor	het	gehele	komende	jaar	(2012).
Uw	bestuur	is	hier	niet	blij	mee	maar	
dit	is	een	algemene	maatregel	voor	
alle	aangesloten	verenigingen	van	de	
KNVvL.
Mocht	dit	voor	u	een	bezwaar	zijn,	
neem	dan	vóór	deze	datum	contact	
op	met	de	penningmeester	en	overleg	
dit	even	met	hem.	

Deze	KNVvL	maatregel	noodzaakt	
ons	om	die	leden	die	de	contributie	
voor	2012	niet	voor	de	gestelde	datum	
hebben	voldaan	(of	overleg	met	de	
penningmeester	hebben	gehad)	af	te	
voeren	als	lid	van	de	vereniging.	

De	contributie	is	voor	2012	gelijk	aan	
die	van	2011,	behalve	voor	de	65+-le-
den,	die	een	verhoging	van	€	5,=	in	re-
kening	gebracht	wordt	om	het	verschil	
met	de	overige	leden	over	een	periode	
van	de	komende	4	jaar	teniet	te	doen.	
Dit	zoals	overeengekomen	tijdens	de	
laatste	Algemene	Ledenvergadering	
van	15	maart	2011.	De	KNVvL	heeft	de	
bijdrage	voor	2012	niet	verhoogd.

Henk Rutgers
penningmeester	MVC	De	Vrije	Vogels

Van de penningmeester
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Hoezo...
NIET LEUNEN?
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Pijnacker
D

elftsestraatw
eg 26D

, 2641 N
B

Postbus 218, 2640 A
E Pijnacker

Telefoon: 015 3692205
Fax: 015 3696220

A
m

sterdam
Joh. R

eynvaanstraat 33, 1066 A
H

Telefoon / Fax: 020 6154920

H
oogvliet

O
ude W

al 38, 3193 EN
Telefoon / Fax: 010 4161182

Z
w

olle
R

em
brandtlaan 9. 8021 D

C
Telefoon / Fax: 038 4534073

R
oosendaal

H
ulsdonksestraat 21, 4705 A

P
Telefoon / Fax: 0165 548230

Veenendaal
H

ollew
eg 32, 3905 LG

Telefoon / Fax: 0318 521192

Voor kennis, service en gezelligheid
moet u zeker bij de

grootste modelbouwspecialist van Nederland zijn.

Bezoek onze homepage op internet: http://www.quartel.nl
E-mail ons met vragen, bestellingen, etc. ons adres is:

ilona@quartel.nl

Pijnacker
D

elftsestraatw
eg 26D

, 2641 N
B

Postbus 218, 2640 A
E Pijnacker

Telefoon: 015 3692205
Fax: 015 3696220

A
m

sterdam
Joh. R

eynvaanstraat 33, 1066 A
H

Telefoon / Fax: 020 6154920

Z
w

olle
R

em
brandtlaan 9. 8021 D

C
Telefoon / Fax: 038 4534073

R
oosendaal

H
ulsdonksestraat 21, 4705 A

P
Telefoon / Fax: 0165 548230

Veenendaal
H

ollew
eg 32, 3905 LG

Telefoon / Fax: 0318 521192



12 13

D E 	 L U C H T P O ST

Vraag onze

GRATIS

infokrant aan Alles op het gebied
van RC modelbouw!

P
ostorderservice

Vaste lage prijzen! Persoonlijk advies!
Goede parkeergelegenheid! Perfect

bereikbaar met op. vervoer!

Ma. gesl. di-vr 10.00-18.00 vrij.koopav. zat 10.00-17.00

Laarderweg 39-41
1402 BC Bussum
035 - 69 22 684

Alle bekende merken voorradig.

Uw winkelier voor
meer modelbouwplezier!

Instructie vliegen op ons 
parkeerterein 
Uitslag	15x	ja	en	6x	nee.
Gezien	hun	toelichtingen	wordt	dit	
toch	door	velen	niet	als	een	ideale	
situatie	gezien.	Bovendien,	bij	het	
nieuwe	clubhuis	is	dit	denkelijk	niet	
mogelijk.	

Instructie vliegen met een heli op 
ons veld 
Uitslag	12x	ja	en	9x	nee.	
Hiervoor	zijn	de	meningen	verdeeld.	
Over	het	algemeen	is	men	toch	hui-
verig	hiervoor.	

Instructie vliegen met heli op 
een naast gelegen veld van ons 
huidige veld 
Uitslag	16x	ja	en	4x	nee.	Hier	is	een	
meerderheid	van	de	stemmen	voor.	
Van	de	“nee”	stemmers	zijn	er	drie	
die	zowiezo	tegen	heli-vliegen	zijn.	

Helivliegers met brevet 
Uitslag	meevliegen	9x	ja	en	12x	nee.	
Men	is	hier	toch	wel	huiverig	voor	
maar	een	kleine	meerderheid	is	
tegen.	

Uitslag met brevet in een eigen 
tijdslot 
12x	ja	en	7x	nee.	Ook	hier	is	er	ver-
deeldheid.	
Ongeveer	de	helft	voor	en	de	andere	
helft	is	tegen.	De	praktijk	zal	dit	moe-
ten	uitwijzen.	

Globale conclusie
Uit	deze	enquete	komt	naar	voren	
dat	het	instructievliegen	op	een	na-
bijgelegen	veld	de	voorkeur	verdient.	
Het	vliegen	met	gebrevetteerde	heli-
vliegers	en	vleugelvliegtuigen	samen	
zal	zich	toch	proefondervindelijk	
moeten	bewijzen.

ENQUETE
Helivliegen

De	enquete	ronde	is	inmiddels	afgewerkt.	Er	hebben	32	leden	gestemd.	
De	uitslag	hiervan	is	de	volgende:
27	leden	hebben	in	het	algemeen	geen	bezwaar	tegen	helivliegen.
3	Leden	hebben	bezwaar.	2	Leden	stemden	blanko.
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en de heren Donath. De secreta-
ris geeft aan de leden door dat 
de heren Donath niet aanwezig 
kunnen zijn door ernstige ge-
zondheidsproblemen van Antonie 
Donath Jr. en dat zij op dit verga-
dertijdstip in het AMC zijn voor 
meer nadere onderzoeken.

 Voor de stemming op deze ver-
gadering hebben de heren de 
Waay en Donath hun positieve 
stem en dus hun goedkeuring 
gegeven voor het voorstel van 
het bestuur t.b.v. het nieuwe 
clubgebouw. Deze zijn ook mee-
genomen in de totaal telling van 
de schriftelijke stemming.

4. Historie. 
 De voorzitter geeft een klein me-

morandum van de paden die zijn 
bewandeld door het bestuur in 
de afgelopen jaren om tot een 
ander clubgebouw te komen. De 
alternatieven die ons zijn gebo-
den en het verloop hiervan, hetzij 
in positieve als negatieve zin. De 
volgende opties zijn in de loop 
der jaren langsgekomen. IJsver-
eniging Peetersbaan in Soest, 
Padvindersvereniging Manitoba 
aan de Dodeweg en pogingen 
om een ruimte op de vliegbasis 
te kunnen betrekken. Dit is ons 
niet gelukt, mede door tegenwer-
king van de A’damse zweefvlieg-

club. Al deze locaties waren niet 
erg geschikt qua entourage en 
onze wensen en de pogingen om 
op onze huidige locatie te kun-
nen blijven zitten hebben niet tot 
het gewenste resultaat kunnen 
leiden.

 Het definitieve bericht van De-
fensie waarin met klem gesteld 
wordt dat de MVC De Vrije Vo-
gels per 1 juni 2012 het huidige 
clubhuis moeten hebben verlaten 
gaf ons weinig andere ruimte 
meer.  
Gelukkig was de penningmeester 
erin geslaagd een alternatieve en 
schitterende nieuwe behuizing 
op de Kerklaan 4 in Soesterberg 
als optie te krijgen. Hieraan zit 
door het huren, van de gemeente 
Soest, een financieel plaatje die 
dan ook een belangrijk onderdeel 
van deze vergadering is.

5. Het financiële plaatje. 
 De penningmeester licht de bere-

kening toe die alle leden aan het 
begin van de vergadering hebben 
gekregen. Punt voor punt loopt 
hij de zaken door en legt uit het 
hoe en waarom.

 Dit leidt tot het voorstel, zoals in 
het financiële plaatje is vermeld, 
tot een kostenverhoging van 
E1420,=.

1. Opening van de vergadering om 
± 20.00 uur. 

2. Vaststelling van de agenda. 
Deze zijn goedgekeurd. 

3. Ingekomen stukken en 
 mededelingen. 
 De secretaris meldt dat er per 

email enige afzeggingen zijn bin-
nengekomen van leden die op 
deze vergadering niet aanwezig 
konden zijn. Dit zijn de heren 
Kees van Essen, Jan de Waay 

Aanwezig zijn tweeëndertig leden.

ONDERWERP: 
 VOORSTEL BESTUUR OVER 

HET BETREKKEN VAN EEN 
CLUBGEBOUW OP DE 
KERKLAAN 4 IN  SOESTERBERG 
EN HET AANGAAN VAN EEN 
CONTRACT MET DE GEMEENTE 
SOEST HIEROVER.

NOTULEN

BIJZONDERE LEDENVERGADERING
25 oktober 2011

▼
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kunnen zien) voor eventuele na-
heffingen vanuit de vliegbasis. 
Toen dit niet meer gebeurde is 
het gereserveerde bedrag naar 
de bankrekening gegaan en is 
daar dus onderdeel van onze 
financiële reserve geworden. 

 In eerste instantie begreep 
men het antwoord van de pen-
ningmeester niet en was er 
een misverstand hierover. Bij 
nadere uitleg werd het de heren 
duidelijk hoe het zat en was er 
voor hen één duidelijke conclu-
sie; dat het dus niet nodig was 
de contributie en barprijzen 
op dit moment te verhogen. 
Hiertoe moet dus het gereser-
veerde bedrag aangesproken 
worden, was het antwoord 
op de vraag van de penning-
meester of dit de wens van de 
aanwezige leden was. Na kort 
overleg binnen het bestuur is 
aldus besloten.

7. Schriftelijke stemming. 
 Deze stemming ging om de 

toestemming van de leden een 
accoord te krijgen om met de 
gemeente Soest tot een huur-
contract te komen voor een 
nieuwe clubaccomodatie op 
de Kerklaan 4 in Soesterberg. 
Dit met medeneming van de 
financiële dekking dat hiervoor 
is overeengekomen.

 PAUZE

8. Uitslag stemming. 
 Na in de pauze de stemmen te 

hebben geteld geeft de voorzit-
ter het resultaat. 

 AANTAL AANWEZIGE LEDEN:
32x

 ACCOORD stemmen:          27x

 NIET ACCOORD stemmen:   3x

 BLANKO stemmen :  2x

9. Conclusie door de 
 voorzitter. 
 Hij concludeert dat met het 

aantal “ACCOORD” stemmen 
(30x), een stevige meerderheid, 
dat het voorstel is aangenomen 
en kunnen we met de gemeen-
te Soest tot een huurcontract 
komen. In deze vergadering is 
afgesproken dit contract per 
1 januari 2012 in te laten gaan 
zodat we voldoende tijd heb-
ben het een en ander te rege-
len.

10. Sluiting. 
 Deze was om ± 22.15 uur.

Soesterberg, 25 oktober 2011.
Wim H. Sanjee, secretaris

6. Vragen leden en antwoord 
door de penningmeester. 

 De contributieverhoging en 
de barprijzen gaf in deze ver-
gadering toch enige comotie. 
Verscheidene heren zoals Frank 
Boogmans, Ron Mangé en  
Koos van der Laan hadden vra-
gen over de contributie van de 
afgelopen jaren waar dan toch 
een gedeelte van bestemd was 
voor de huur van het clubhuis. 
Wij hoefden voor ons huidige 
clubhuis toch geen huur en 
nutslasten te betalen? Wat is 
hier dan mee gebeurd? De 
penningmeester antwoordt dat 
deze opbrengsten enige jaren 
gereserveerd waren (zoals men 
al enige jaren op het financiële 
overzicht van de ALV’s heeft 

 Hierin is punt E (opslag goe-
deren bij Shurgard) komen te 
vervallen omdat dit veel te duur 
is. 

 
 De penningmeester licht de 

verhoging toe met dien ver-
stande dat punt C van dit over-
zicht eventueel kan vervallen 
omdat voor de catering van 
het veld op de hei gebruik kan 
worden gemaakt van de oplag-
ruimte zoals staat onder D (E 
120,=) Dit is in het plaatje nog 
niet op nul gezet omdat dit bij 
het opstellen hiervan nog niet 
bekend was. Vlak voor deze 
vergadering is na informatie 
door de penningmeester geble-
ken dat er een stroompunt en 
water daar aanwezig is. Voor 
het water moet er in overleg 
met de gemeente Soest nog 
een kraan en opvangbak aan-
gelegd worden. Doordat we dit 
zo kunnen invullen komt nu het 
tekort op E 1120,=.

 Doordat dit tekort financieel 
opgebracht moet worden stelt 
de penningmeester, en de ove-
rige leden van het bestuur, dit 
te doen door de contributie per 
lid te verhogen met E 10,= per 
jaar. Buiten dit om moeten de 
barprijzen met ca. 40% om-
hoog, zo stelt hij. Dit leidt tot 
uiteraard tot het volgende punt 
van de agenda, de vragen hier-
over. ❚
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We weer 
Kerststukjes 
gaan maken 
op zondag 
18 december ?

De 
N.J.Receptie 
wordt gehouden 
op zondag 8 januari 2012 ?

WIST U DAT ...

INSTRUCTIE

Frank Mulderij (buddy-set)	 033 - 4722099

Wytse Benedictus (buddy-set) 030 - 2717638

Martin de Rooij  	 033 - 2772921

Kees van Essen  	 030 - 6918123

De	lescoördinatie	wordt	gedaan	door	Jan te Loo.	De	eerste	vlieglessen	zijn	
met	de	 ‘buddy-set’.	Kunt	u	door	omstandigheden	enige	 tijd	geen	 lessen	vol-
gen,	 bel	 dan	 Jan te Loo,	 033-4950485,	 zodat	 hij	 een	 andere	 leerling	 kan	
inplannen.	 Ook	 de	 leerling-vliegers	 moeten	 zich	 op	 de	 hoogte	 stellen	 van	
omstandigheden	 en	 restricties.	 Het	 nummer	 van	 de	 antwoordtelefoon	 is:		
06-17080225.	Uw	naam	vermelden	ná	de	piep.	Voor	 instructie	op	de	zater-
dag	bel	uw	instructeur,	bij	voorkeur	op	vrijdagavond:

AANVANG	13.30	UUR

Een	vriendelijk	verzoek	om	zelf	lege	bakjes	enz.	mee	te	nemen	waarin	of	
waarop	u	het	kerststukje(s)	wilt	gaan	opmaken.	Ook	een	scherp	mes	en	
snoeischaar		vergemakkelijkt	het	aanzienlijk,	dus	neem	deze	ook	mee!

ZO	SPOEDIG	MOGELIJK	OPGEVEN	BIJ	FRANK MULDERIJ

z o n d a g  1 8  d e c e m b e r

Kerststukjes
Maken
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EvEnEmEntEn
	 2011 Agenda

De	modelbouwruilbeurs	in	utrecht	wordt	gehouden	op	iedere	derde	zaterdag	van	de	maand	
(m.u.v.	juli).	Tel.	030-6036748/06-44566503

CLUBAVONDEN IN 2011. 
8/11,	15/11,	22/11,	29/11,	6/12,	13/12,	20/12,	27/12.

BESTUURSVERGADERINGEN 
Hebt	u	vragen,	ideëen	en/of	voorstellen	die	in	een	bestuursvergadering	besproken	moeten	worden,	dien	deze	
dan	tijdig	in	zodat	ze	behandeld	kunnen	worden.	

8 november Clubavond Clubhuis

15 november Clubavond Clubhuis

22 november Clubavond Clubhuis

29 november Clubavond Clubhuis

6 december Clubavond Clubhuis

13 december Clubavond Clubhuis

18 december Kerststukjes maken Clubhuis

20 december Clubavond Clubhuis

27 december Clubavond Clubhuis

2012 2012 2012 2012 2012 2012 2012 2012 2012 2012 2012 2012 2012

3 januari Clubavond Clubhuis

8 januari Nieuwjaars receptie Clubhuis

10 januari Clubavond Clubhuis

N
IEU

W
JAARS REC

EPTIE

Zondagmiddag 8 januari a.s.

	 Het	
bestuur	
van	de										
MVC	
“De	Vrije	
Vogels”	no-

digt	alle	leden	
uit	op	de	Nieuw-

jaarsreceptie	
in	ons	clubhuis.	

Vanaf	13.30	uur		
								bent	u	van	harte	

welkom!

NieuwJaars
RECEPTIE


